
Zápis z jednání výboru ČKS Královéhradecké kynologické organizace 
konané 24.6. 2013 v Jaroměři  

 
Přítomni: J. Hodek, J. Šenkýřová, S. Ševčík, P. Šmíd, I. Hloušková, B. Klomínský, M. Dlabola  
Za RK přítomna:  J. Asadová 
 

1) KONTROLA ZÁPISU A ÚKOLŮ Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ 
 

2) ZKOUŠKY FIGURANTŮ V ROCE 2013 
23.6.2013 proběhly podle plánu zkoušky a prolongace figurantů.  

 zkoušky nových figurantů 2.třídy – účast šest  adeptů, z toho dva nesplnili kritéria 
hodnocení 

 prolongace stávajících figurantů 2.třídy – účast dva adepti, oba splnili 
 prolongace stávajících figurantů 1.třídy – účast čtyři figuranti, z toho dva nesplnili 

kritéria hodnocení. Jeden z nich následně splnil kritéria pro figuranty 2.tř. a tudíž mu 
byla přiznána aprobace figuranta 2.tř. 

 kvalifikační výběr figurantů na zkoušky figurantů 1.třídy – účast jeden adept. Byla 
doporučena účast na zkouškách figurantů 1.třídy před komisí ČKS. 

Dvěma figurantům 1.třídy byla vzhledem ke kvalitě předvedené práce, fyzickým testům a 
teoretickým znalostem doporučena účast na zkouškách svazových figurantů. Oba adepti se  
v případě zájmu přihlásí nejpozději do 30.8.2013 na adresu  smid.p@seznam.cz    
Akce proběhla hladce a účastníci byli podrobeni přezkoušení v souladu s požadavky VK ČKS.  

 
3) ŠKOLENÍ A ZKOUŠKY NOVÝCH INSTRUKTORŮ 
       23.6.2013 proběhly podle plánu zkoušky nových instruktorů. 
       Zúčastnilo se šestnáct adeptů, pouze jedn z nich nesplnil kritéria pro zadání kvalifikace.  

Akce proběhla hladce a účastníci byli podrobeni přezkoušení v souladu s požadavky VK ČKS.  
 

4) ŠKOLENÍ KLADEČŮ  
V případě zájmu bude zorganizováno krajské školení kladečů. Zájemci se mají možnost 
průběžně hlásit na adresu smid.p@seznam.cz  do konce září 2013. Na základě vyhodnocení 
počtu zájemců KR rozhodne o případném uspořádání školení. 
 

5) MLÁDEŽ 
V letošním roce se kvalifikovali na MR mládeže v kategorii IPO2 sl. Šenková a sl. Kubešová. 
V kategorii IPO3 sl. Grešová. Všem přejeme na MR co nejlepší umístění . Krajská rada 
schválila pro reprezentační družstvo finanční příspěvek  6000,-Kč na pořízení jednotného 
oblečení. 
 

6) ZPRÁVA PŘEDSEDY REVIZNÍ KOMISE 
Předsedkyně RK podala zprávu o šetření na žádost ZKO Rychnov n/Kn. Šetření se zúčastnil 
pan Prouza  a pan Hodek.  S výsledkem šetření a rozhodnutím RK byla ZKO Rychnov písemně  
Seznámena.  
 

7) RŮZNÉ 
 Byla schválena žádost ZKO Probluz k udělení vyznamenání panu Vladimíru Vaňurovi 

při příležitosti výročí založení ZKO Probluz. 
 Připomínáme všem organizacím, že požadavky na poskytnutí neinvestičních dotací 

pro rok 2014 je nutné zaslat na adresu předsedy KR pana Hodka nejpozději do 
1.8.2013. 
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 Výbor KKO schválil jednorázovou úhradu ve výši 1000,-Kč pro ZKO Jaroměř za 
pronájem cvičiště pro potřeby akcí KKO 

 Příspěvek 100,- Kč na zajištění činnosti KKO schválený usnesením konference KKO, 
dosud neuhradila    ZKO č.428 Broumov a  č.405 Nové Město n/Met.   

 
 Termín příští schůze Krajské rady bude dodatečně určen.    

       . 
        v Jaroměři  24.6.2013                                                                          zapsal:  Pavel Šmíd  
        www.kynologie-hk.webnode.cz                                                                                             

 

 


